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To:

IEE.IEEEEXE @ iv oi);IEEEEXE @ rivm.ni]
From:

Sent: Tue 9/15/2020 1:14:35 PM

Subject: RE: Signaalwaarde positieve testen

Received: Tue 9/15/2020 1:14.36 PM

ok

trom: INEREC JEREvr >Sent: dinsdag 15 september 2020 15:09

@rivm.nl>

Subject: RE: Signaalwaarde positieve testen

Nee, nog niet, ik denk eigenlijk dat de situatie zo duidelijk in de mail il

Ld uitgelegd (‘RIVM adviseert

geen signaalwaarde ivm complexiteit en leeftijdsspecifieke effecten, VWS maakt een beleidskeuze’) dat dat niet

nodig is. Ik zie op dit moment ook niet hoe we betere signaalwaarden zouden kunnen voorstellen, dus daarom ook

geen reden ze nu erover te mailen denk ik.

From: [EEC BEE = (iv. >

Sent: maandag 14 september 2020 10:33

To: INEECINHEEEETEo ivrn.n>; EEE cv n>; JENvn n>
Subject: RE: Signaalwaarde positieve testen

Hoi, is er nog een mail uitgegaan ter documentatie?

From: JEE ev.
Sent: donderdag 3 september 2020 16:15

arivn.nl>;

[EEE rivn.n>; [EEE
Subject: RE: Signaalwaarde positieve testen

.

Ik vind het wel fijn dat VWS in deze mail expliciet de signaalwaarde als beleidskeuze neerzet. Die keuze komt

ongeveer overeen met de drempelwaarde van 10 IC besmettingen in de huidige epidemioclogische situatie.

Hieruit volgt natuurlijk ook een drempelwaarde voor het aantal besmettelijken in Nederland, dat wordt wellicht hun

volgende besluit.

We kunnen bezwaren noemen, dat is dan inderdaad meer voor documentatie.

We kunnen dezelfde argumenten ook meegeven als overwegingen wanneer VWS deze signhaalwaarden zou kunnen

aanpassen
-- deze mogelijkheid houden ze open in de formulering — voor documentatie en misschien gebeurt er iets

mee.

Vriendelijke groeten,

5.1.2e

Sent: donderdag 3 september 2020 15:29

rivm.ni>; HEEvo 0>;
rivm.nl>

Subject: FW: Signaalwaarde positieve testen

Ja, interessant besluit. Zullen we samen een mail opstellen als reactie, waarin we onze bezwaren nog een keer kort

op een rijtje zetten? Dan is dat iig gedocumenteerd. Morgen even over overleggen?
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Groet, 51.2e

Sent: donderdag 3 september 2020 15:25

@rivm.nl>

5.1.2e )

minvws.nl>; 5.1.2e
"

Subject: Signaalwaarde positieve testen

Zoals net met|EXE besproken hierbij nog op mail definitief bevestigd het besluit over de signaalwaarden (en zoals eerder al

aantal keer mondeling besproken).
VWS stelt de signaalwaarden vast die op het dashboard verschijnen. Daarbij laten we ons adviseren door jullie waar dat kan,
zoals eerder gedaan bij IC en ziekenhuisopnamen.

M.b.t. testen hebben jullie aangegeven geen signaalwaarde te kunnen vaststellen vanwege de complexiteit op dit onderwerp
i.r.t. onder meer leeftijdsverdeling.
Omdat de minister wel veel waarde hecht aan een signaalwaarde, heeft hij de waarde van 7 op 100.000 inwoners vastgesteld,
zowel landelijk als regionaal. Dit is dus nadrukkelijk een keuze van VWS.

Deze sighaalwaarde verschijnt naar verwachting eind van de middag. Onder cijferverantwoording hebben we de volgende tekst

opgenomen:

De signaalwaarde voor het aantal positief geteste mensen is toegevoegd. Deze bedraagt 7 op de 100.000 inwoners. Dit betekent

dat vanaf deze waarde mogelijk het aantal besmettingen te hard oploopt om het virus in de hand te houden. Deze waarde

wordt bijvoorbeeld ook in BEER echanteerd. Een signaalwaarde functioneert als een ‘alarmbel’ om met urgentie naar de

situatie te kijken. Mogelijk wordt deze waarde in de loop van de tijd verder verfijnd.

Ik hoop jullie hiermee voldoende te hebben geinformeerd.
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